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קשות הכי  ההחלטות  אחת  אז  החלטות?  בקבלת  חזקים  לא 
עצה יש  נחמן  ולרבי  החלטה!  לקבל  היא…  לקבל  שתצטרכו 

נפלאה בשבילנו למצבים כאלה!

לא חזקים בקבלת החלטות? גם אתם עומדים מול הדילמה של האם זה הולך
להיות, שוב, מהראש או מהבטן?

אז הנה משהו מארון התרופות של רבי נחמן שבטוח יעזור לכם!

אתם צריכים לקבל החלטה. אתם לא בטוחים לאיזה כיוון צריך ללכת. מה
לעשות. במה לבחור.  בתהליך שמתנהל להם במוח בקדחתנות כואבת אתם
הולכים וחוזרים כמו אדם שנמצא בחדר סגור, שהולך מקצה אחד לשני,

ושוקלים את כל האפשרויות.

https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a6%d7%99%d7%9c%d7%95-%d7%90%d7%a0%d7%99-%d7%9c%d7%90-%d7%9e%d7%a6%d7%9c%d7%99%d7%97-%d7%9c%d7%94%d7%97%d7%9c%d7%99%d7%98/


ובסוף…

בסוף, אתם מקבלים את מי שנראית לכם ההחלטה הטובה ביותר.

אולי גם זה יעניין אתכם:

מרשם בדוק לחיים מאושרים

הטיפ שלנו להיום בשבילכם: תשמחו במה שיש לכם

זאת הנוסחה: ארבעה צעדים לחיים טובים ושמחים

אתם בכם.  ומכרסמים  פנימה  מזדחלים  הספקות  אחרי,  קצר  זמן  ואז, 
את קיבלתם  שמא  נכונה,  לא  בחירה  בעצם  עשיתם  שמא  לדאוג  מתחילים 

ההחלטה הלא נכונה.

ולא רק, לכל זה תוסיפו את ערימת העובדות החדשות שפתאום מתגלות.
והרצפה שאתם עומדים עליה, היא הופכת באחת למשטח מחליק ומפחיד.

מה עושים?

רבי נחמן אומר שזה קורה לכולנו.

אפשר לנשום לרווחה.

אבל אחרים,  לאנשים  לאחרים  עצות  לתת  מאוד  שקל  לנו  אומר  גם  הוא 
לעצמנו? זה הדבר הכי קשה.

כמו ומסייעות,  עוזרות  הן  אחרים.  של  עצות  לשמוע  צריכים  אנחנו 
שאומר רבי נחמן ועושות לנו את החיים קלים יותר, אבל צריך גם לדעת
לבקש עצות מאנשים שיש להם לא רק שכל, אלא גם את החכמה ודעת תורה
אמיתית. מאנשים שהפוקוס העיקרי שלהם הוא על לנסות ליישר קו עם מה
שהקב”ה רוצה. מאנשים שאנחנו מרגישים שאפשר לדבר איתם ולקבל עצות

שאינן רק נכונות מבחינה גשמית, אלא גם מבחינה רוחנית.

https://breslov.co.il/%d7%9e%d7%a8%d7%a9%d7%9d-%d7%91%d7%93%d7%95%d7%a7-%d7%9c%d7%97%d7%99%d7%99%d7%9d-%d7%9e%d7%90%d7%95%d7%a9%d7%a8%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%98%d7%99%d7%a4-%d7%a9%d7%9c%d7%a0%d7%95-%d7%9c%d7%94%d7%99%d7%95%d7%9d-%d7%91%d7%a9%d7%91%d7%99%d7%9c%d7%9b%d7%9d-%d7%aa%d7%a9%d7%9e%d7%97%d7%95-%d7%91%d7%9e%d7%94-%d7%a9%d7%99%d7%a9-%d7%9c/
https://breslov.co.il/%d7%96%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%a0%d7%95%d7%a1%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%a8%d7%91%d7%a2%d7%94-%d7%a6%d7%a2%d7%93%d7%99%d7%9d-%d7%9c%d7%97%d7%99%d7%99%d7%9d-%d7%98%d7%95%d7%91%d7%99%d7%9d-%d7%95%d7%a9%d7%9e/


העצה הכי טובה? בקשו עזרה מבורא עולם!

שהוא שהעצות  האחוזים  במאת  בטוח  להיות  יכול  לא  אחד  אף  אז,  וגם 
מקבל ומיישם, כולל ההחלטות שהוא מקבל להחליט – הן הנכונות.

אז מה עושים?

פשוט, מבקשים מבורא עולם שיעזור לנו ושההחלטה שנקבל תהיה הנכונה.
ואם לא, אז לפחות שייתן למוטיבציה שלנו להיות נכונה.

אז הנה גלגל הצלה נפלא שיעזור לנו באחד הדברים שהכי קשים לנו –
קבלת החלטות ועצות הנכונות.

אם לקבל:  אחת  חשובה  החלטה  רק  לנו  יש  האלה  החיים  בכל  מקרה,  בכל 
טוב”. ועשה  מרע  “סור  המלך  דוד  שאומר  כמו  רעים,  או  טובים  להיות 

ואם בחרנו לעשות טוב, אז כל השאר זה בונוס כולל ההחלטות.

יהי רצון שיהיה לנו יום מלא החלטות נכונות, עצות ראויות ושיחות
מתוקות עם בורא עולם לפני שאנחנו מקבלים כל אחת מהן!



ממשו את הזכות האדירה הזו שקיבלתם!

חברה בנושא  מרתקים  מאמרים  ממגוון  ליהנות  מוזמנים  אתם 
והשקפה בקישור הזה, תיהנו!

https://breslov.co.il/post-category/%d7%97%d7%91%d7%a8%d7%94-%d7%95%d7%94%d7%a9%d7%a7%d7%a4%d7%94/

